




 

Vážení přátelé příbramského hokeje, 

poprvé dostavám možnost vás krátce seznámit s finančním hospodařením klubu HC Příbram 
a v zásadě poprvé dostáváte i vy možnost se průběžně, mimo valné hromady, seznámit s 
aktuálním stavem financí klubu.  

  

Jak jistě víte, bývalé vedení klubu nám nezanechalo finance v dobrém stavu. Po součtu veš-
kerých neuhrazených závazků, vč. nedoplatku a penále vůči finančnímu úřadu, se celková 
dlužná suma vyšplhala vysoce nad 1 mil. Kč (cca 1,25 mil. Kč). Avšak i díky nové správní radě, 
novým sponzorům a v neposlední radě i vám, hráčům a rodičům hráčů HC Příbram, se podaři-
lo dluh minulých sezon výrazně snížit, za což vám všem patří nesmírné poděkování. 

  

Nová správní rada najala novou účetní a sestavila pro tuto sezonu vyrovnaný rozpočet, který 
dovolí stabilizaci kubu. Přestože jsme doufali, ze již v této sezoně budeme moci aktivity 
klubu více rozvinout (např.  příspěvky mužstvům na hokejové vybavení nebo na zahraniční 
turnaje), jsme nuceni oproti našim původním plánům stále ještě většinu prostředků věnovat 
na vyrovnání závazků let minulých. To se ale prozatím daří. 

  

Věřím, ze i vy oceňujete spoustu věcí, které se za pouhých par úvodních měsíců nové sezony 
stihly. Jisté jste si všimli řady nových sponzoru, jejichž loga zdobí web klubu i velkou halu, 
která je nyní snímaná web kamerou a je zde wi-fi zdarma.  Na slavnostním zahájeni sezony 
každý hráč obdržel reklamní dary klubu (z osobních prostředků členů Správní rady). Správní 
rada (opět z vlastních prostředků, nikoliv z prostředků klubu) vybudovala salonek nad ledo-
vou plochou velké haly. HC Příbram se výrazně angažovalo v náboru nových hráčů, zejména 
při sportovních nebo kulturních akcích v regionu. Zároveň posilujeme počty hráčů v muž-
stvech s nízkou hráčskou základnou. A to vše stojí peníze, které vsak Správní rada na tyto 
účely jednotlivě schvaluje. 

  

Věřme tedy, že se již i ve finančním hospo-
daření klubu blýská na lepší časy, které 
byste měli poznat hlavně vy, naši hráči a 
příznivci. Je k tomu ale nutná finanční dis-
ciplína, což například znamená pravidelné a 
včasné placení hráčských příspěvků, za což 
vám všem předem děkuji.  

  

Takže sportu zdar a hokeji zvlášť !  

  

Ing. Petr Vinš, finanční ředitel, HC PB 





Vizitka hráče 

 Jméno a příjmeni Michal Matouš 

 Přezdívka Maty 

 číslo dresu 31, 3 ……:-)…kdo ví - podle 

nových dresu 

 Post obránce 

 Měsíc a rok 

narození 

II.78  

 Výška 178 

 váha 86 

 držení hole levá 

Otázka Odpověď 

 1.rodinný stav svobodný 

 2.zaměstnání/škola Eurolines - Touring Bohemia 

 3. mateřský oddíl a oddíly v      

kariéře 

HC Příbram - PZ Kladno, HC Poldi Kladno, HC Spolana Nera-
tovice, HC Tábor, HC ZVVZ Milevsko, HC Příbram  

 4. kdo mě přivedl k hokeji můj táta, v té době hokejový rozhodčí 

 5. hokejový sen ten už je dávno pryč, haha….teď už jen zdraví:-) 

 6. hokejové vzory jeden vzor jsem asi neměl, spíš pár oblíbených hvězd 

 7. nehokejové záliby bike, fitness, kino 

 8. nejoblíbenější trenér bylo jich už hodně, ale asi pan Štastný z působení v Příbrami a 
Táboře 

 9. oblíbené jídlo a pití těstoviny, steak, řízek, Cola Zero 

 10. předzápasový rituál v posledních letech hřejivá emulze :-)), jinak asi žádný 

 11. na hokeji má nejradši tu bláznivou partu kolem, kde se člověk fakt nasměje 

 12. oblíbená hudba a film Bon Jovi, U2, Kabát       60 sekund, Gladiator, Poslední mohy-
kán 

 13. nejméně oblíbený tým Vlašim 

 14.nejhorší hokejový zážitek zuby ve Strakonicích a po letech znovu ve Slaném :-) 

 15. nejméně oblíbený stadion Slaný 

 16. největší sportovní úspěch vícemistr ČR juniorů s Kladnem, baráž o 1.ligu s Milevskem 

 17. životní gól nebo zápas nějak si nevybavuju :-))) 

 19. uživatel facebooku(ano/ne) ano 

Michal Matouš ,,C,, 



Sestava HC Příbram ,,A,, 

číslo  příjmení jméno pozice držení hole 
rok       

narození 

  Vávra Kim brankář brankář  

  Kořínek Jiří brankář brankář  

  Matějka Dušan brankář brankář  

  Matouš Michal obránce levá  

  Šlemenda Petr obránce levá  

  Chudý Jan obránce levá  

  Procházka Otakar obránce pravá   

  Tylich Hynek obránce pravá   

  Hlinka Petr obránce levá  

  Martínek Michal obránce levá  

  Grubner Jan obránce levá  

  Sirotek Michal obránce levá  

  Lipka Martin obránce levá  

  Mikeska Ondřej útočník pravá   

  Kadič Jakub útočník levá  

  Jobek Tomáš útočník pravá   

  Mácha Ondřej útočník levá  

  Hrala Martin útočník pravá   

  Pejsar Ondřej útočník levá  

  Flieger Lukáš útočník levá  

  Peterka Jakub útočník pravá   

  Polák  Miroslav útočník levá  

  Šmejkal David útočník pravá   

  Staňo Michal útočník levá  

  Císař Zdeněk útočník levá  

  Klemš Tomáš útočník pravá   

  Svoboda Petr útočník pravá   

  Veverka Pavel útočník pravá   

  Anděl Tomáš útočník levá  

           

  Furch Petr trenér     

  Matouš  Michal trenér     

  Matějka Dušan vedoucí mužstva    



Vizitka hráče 

 Jméno a příjmeni Filip Švancar 

 Přezdívka Švanci 

 číslo dresu 16 

 Post útočník 

 Narozen / kategorie 11/2004 ( mladší žáci) 

 Výška 145 

 váha 39 

 držení hole levá 

Otázka Odpověď 

 1. sourozenci brácha Matěj Švancar, hraje za ml.dorost 

 2.škola základní škola Nová Ves pod Pleší 

 3. mateřský oddíl  HC Příbram  

 4. kdo mě přivedl k hokeji můj táta 

 5. hokejový sen Dostat se do NHL 

 6. hokejové vzory Roman Červenka 

 7. nehokejové záliby fotbal, tenis 

 8. nejoblíbenější trenér Tomáš Holeček 

 9. oblíbené jídlo a pití  špagety, Cola ale jen po sportu 

 10. předzápasový rituál nemám 

 11. na hokeji má nejradši tréninky a kamarádi 

 12. oblíbená hudba a film Transformers 

 13. nejméně oblíbený tým Sparta 

 14.nejhorší hokejový zážitek prohraný turnaj v Mostě na konci loňské sezony 

 15. nejméně oblíbený stadion Vlašim 

 16. největší sportovní úspěch nejlepší hráč turnaje, ale to už je dávno  :-) 

 17. životní gól nebo zápas gól proti Sedlčanům minulý týden 

 19. uživatel facebooku(ano/ne) ano 

Filip Švancar 
Filip Švancar 



Otevírací doba kanceláře 

Otevírací doba : PO,CT 8:30—16:00, 

                               ST 12:00—18:00 

Číslo účtu 184587992/0300 

Kontaktní osoba: Lenka Bučilová 

Telefon:725 449 555 

Email:lenka.bucilova@hcpribram.cz 

Nový bufet na ochozu 

V měsíci září bude znovu otevřen novým 

nájemcem bufet na ochozu v hlavní hale. 

Bufet byl zcela nově vybaven a věříme, že 

budete spokojeni s úrovní poskytovaných 

služeb. Otevírací doba bufetu bude v době 

konání utkání, turnajů a exibičních zápasů 

Rozhovor s trenérem Petrem Furchem 

 

Pozvánka na další mistrovské utkání A mužstva 

Dovolte abychom Vás touto cestou pozvali na další mistrovské utkání  A mužstva, které se 

koná dne 27.9.2014 od 16 hodin na zimním stadionu v Příbrami. Jako druhý soupeř se nám 

představí mužstvo Mělníka. Věříme, že dorazíte opět v hojném počtu a pomůžete tak domá-

címu mužstvu k vítězství. Pokuste se vytvořit pro svůj tým opravdu domácí atmosféru. Pře-

dem děkujeme za podporu. 

Výsledky v sezoně 2013/2014 : 5.kolo Příbram/Mělník 1:4 (Flieger) 

 16.kolo Mělník/Příbram 1:4 (Klemš) 

Jak hodnotíte přípravu hráčů A mužstva? 

Začátky byly rozpačité ,ale v současnosti panuje z mé strany spokojenost  a musím i po-
chválit za přístup a tréninkovou morálku celého mužstva. 

Jak hodnotíte přípravné zápasy A mužstva? 

Jak se říká, je to jen příprava, až mistrovská utkání nás prověří. 

Jak se zapojili hráči Juniorky do sestavy? 

Můj dojem je celkově pozitivní a myslím ,že se jim daří začlenit do ,,A,, mužstva a to i přes 
jisté rezervy, na kterých ještě budeme muset dále pracovat. 

Kdo Vás z hráčů nejvíce překvapil ? 

Myslím ,že několik hráčů třeba mladý Martí-
nek,Grubner,Šmejkal. 

Očekávání před následující sezonou a jaké 
jsou cíle ? 

Cíle jsou nastaveny správní radou a můj cíl je 
hrát dobrý hokej a vyhrávat. 

Tip na výsledek zápasu Příbram x Vlašim ?? 

Vyhrajeme 4:2 



Petr Šlemenda 

Jak hodnotíš přípravné zápasy a do-
savadní průběh tréninků  a tréninkové 
morálky?? 

Ve většině přípravných zápasů se nám 
podařilo zvítězit, což je velmi dobré pro 
psychiku mužstva před ostrým začát-
kem sezony. Řekl bych, že jsme 
v utkáních celkem obstáli, ale zároveň 
nikdy nepředvedli maximum svých mož-
ností. To si šetříme až na první mistrov-
ský zápas. Tréninková morálka je dobrá, 
scházíme se v hojném počtu, zatím se 
obměněný tým stále sehrává a zvyká si 
na práci nového trenéra. 

Dařilo se ti v přípravných zápasech?? 

Myslím, že ve všech přípravných zápa-
sech jsme předvedli týmový výkon, ze 

kterého nikdo nevyčníval v pozitivním nebo negativním smyslu slova. Pro hráče je velmi složi-
té hodnotit svůj výkon, tato otázka by měla spíš směřovat na trenéra. Každopádně se domní-
vám, že stejně jako tým mám ve své hře ještě hodně prostoru ke zlepšení. 

Který z přípravných zápasů byl nejtěžší a proč ?? 

Asi ten v Písku. Písek má každoročně velmi silné mužstvo plné zkušených hráčů a hrát na 
jeho ledě je ještě obtížnější než se střetnout se stejným soupeřem doma. Ale zároveň se 
jednalo o zápas, který jsem si nejvíc užil, i když jsme prohráli. 

Jak tipuješ výsledek utkání  HC Příbram x Vlašim?? 

Pevně věřím ve vítězství, které nás povzbudí do dalších zápasů. Výsledek prvního zápasu 
často určí ráz celé sezóny. Kdyby se zopakoval loňský scénář a my vyhráli 3-0, vůbec bych 
se nezlobil. 

Patří Vlašim k tvým oblíbeným soupeřům ?? 

Domnívám se, že v celé soutěži byste nenalezli hráče, který by miloval zápasy proti Vlašimi. 
Jedná se totiž o tým hrající fyzický hokej na samé hranici únosnosti, často i za ní. Mně 
osobně utkání proti tomuto soupeři nevadí, v utkáních s Vlašimí je velmi důležité soustředit 
se jen na svůj výkon a vyhnout se případným potyčkám a zbytečným vyloučením. 

Jak tipuješ postavení HC Příbram A po základní hrací části ?? 

Postup do play off je naší povinností. Bylo by skvělé dostat se mezi čtyři nejlepší týmy a mít 
tak případně výhodu rozhodujícího zápasu na vlastním ledě. 

Jakého soupeře by sis přál v případě, že se postoupí do play off ?? 

Vlašim, ne to byl vtip. Soutěž se v posledních letech tak ohromně vyrovnala, že z prvních 
osmi týmů může každý soutěž vyhrát. I my jsme schopní porazit každého, s kým se střetne-
me, proto žádné přání nemám.   



Domácí hokejisté v dopoledních zápasech po výborných a oběta-
vých týmových výkonech přehráli hokejisty Sedlčan i Milevska a 
měly našlápnuto k celkovému vítězství v turnaji. Bohužel 
v odpoledním zápase se jim nepodařilo navázat na minulé výkony a 
přes veškerou snahu po dvou velmi smolných gólech odešli se 

Spartou těsně poraženi. Vzhledem k tomu, že rozhodoval vzájemný zápas znamenala porážka cel-
kově druhé místo. 

Čtvrté třídy 

23.8. proběhlo první přípravné utkání 4. třídy na velké hřiště v Benešově. Velké drama které roz-
hodly až nájezdy. 

24.8. Druhý přípravný zápas v Milevsku. Krize ve druhé třetině nakonec znamenala prohru 9:8. 

30.8. – 31.8. Jsme se zúčastnili turnaje v mini hokeji v Klášterci nad Ohří. Turnaje se účastnila 
mužstva : HC Příbram, HC Chomutov, HC Kadaň, HC Klášterec nad Ohří, HC Děčín, HC Kladno, HC 
Sokolov. Skončili jsme na krásném 5. místě. 

7.9. třetí přípravný zápas s Táborem jsme vyhráli . Celé mužstvo šlapalo na 200% 

 

Mladší žáci 

 Mladší žáci před zahájením mistrovských utkání uspořádali dne 6.9.2014 turnaj, kterého se zú-
častnila družstva : HC Milevsko, HC Příbram, HC Sparta Praha a Sršni Sedlčany 

Výsledky: Příbram : Sedlčany  6:1, Sparta : Milevsko 4:2, Příbram : Milevsko 5:1, Sedlčany : Spar-
ta  2:1, Milevsko : Sedlčany 2:1, Příbram : Sparta 1:2 

Pořadí:  1. HC Sparta Praha 4b 

              2. HC Příbram 4b 

              3. HC Milevsko 2b 

              4. Sršni Sedlčany 2b 

 

 
 

Starší žáci 

Ve středu 10.9. odehráli starší žáci HC Příbram přátelské utkání s týmem Kladna. Hrál se chvílemi 
velice pěkný hokej, oboustranně útočný a padaly i góly. Převaha našich kluků byla místy drtivá, ale 
protože trenéři v rámci zápasu nacvičovali hru v oslabení 5 na 4 a třikrát 5 na 3, je konečný výsle-
dek 7:4 pro Příbram. Přijďte se v sobotu 13.9. podívat na první mistrovské utkání s Táborem. Ur-
čitě se nebudete nudit 
 

Mladší dorost 

Mladší dorost sehrál své první  mistrovské utkání na ledě v Berouně. Do sezony vstoupil bohužel 
prohrou  8 : 5 . Domácí hráči byli lepší a i přes velké nasazení a obětavost ve třetí  třetině se 
nepříznivý stav bohužel nepodařilo otočit.   
 

Starší dorost   

odehrál přátelské utkání na domácím ledě, ve kterém porazil Velké Popovice  9:1  

Výsledky žákovských a dorosteneckých kategorií 

Vážení příznivci ledního hokeje,  

páteční slavnostní zahájení  hokejové sezony máme úspěšně za sebou. Vy, kteří jste se zúčastnili, 

jste měli možnost spatřit hráče od A týmu až po nábor. Průběh akce nám trochu komplikovala mlha 

nad ledovou plochou, ale díky našim klukům z A týmu a postupně i hráčům z dalších kategorií se 

dařilo mlhu úspěšně rozhánět. Jsem velice rád, že se nám podařilo představit kluky ze všech kate-

gorií a vám všem ukázat jednotu celého HC Příbram,  ve které vidím budoucnost klubu. 

Během soboty a neděle jsem měl možnost sledovat poslední přátelská utkání před mistrovskými 

zápasy jednotlivých kategorií. Ve většině zápasů byli naši borci úspěšní, za což jim patří dík. Záro-

veň bych touto cestou rád poděkoval jejich trenérům a vedoucím za předešlou přípravu a vás 

ostatní pozval na zápasy nejen A týmu, ale i těch nejmenších. 

                                                                                                                  S pozdravem  Petr Erben 

Slovo prezidenta klubu Petra Erbena 






